
Protokół Nr 58/2021 
 
z posiedzenia Komisji Budżetu  
Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
 
w dniu 28 grudnia 2021 r. 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec stwierdzając 
quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu). 
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym, rozpoczęło się o godz. 15.04. 
 
Członkowie Komisji Budżetu obradowali według zaproponowanego porządku obrad  
(w załączeniu): 
 
Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
1) przyjęcia stanowiska dotyczącego poparcia dla polskich służb 

mundurowych strzegących granic Rzeczypospolitej Polskiej (projekt 
uchwały w załączeniu):  

 
Członkowie Komisji w głosowaniu – stosunkiem głosów: 8 – za, przy 1 głosie 
przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały.  
 
2) zatwierdzenia rocznego planu kontroli oraz preliminarza wydatków Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2022 r. (projekt 
uchwały w załączeniu): 
 

Członkowie Komisji jednogłośnie (10 głosami za) pozytywnie zaopiniowali w/w 
projekt uchwały.  

 
3) dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli (projekt uchwały  

w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie (10 głosami za) pozytywnie zaopiniowali w/w 
projekt uchwały.  
 
4) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwalniania od opłat, jak również trybu ich pobierania (projekt uchwały  
w załączeniu): 

 
Przewodnicząca RM - I. Renduda - Dudek zapytała, jaki tu jest wzrost cen  
w porównaniu do uchwały podjętej w ubiegłym roku? 
Wiceprezydent Miasta - P. Dasios wyjaśnił, że jest spowodowane wzrostem 
najniższego wynagrodzenia. Szczegółowe informacje będą przekazane w terminie 
późniejszym. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie (11 głosami za) pozytywnie zaopiniowali w/w 
projekt uchwały.  

 
5) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin 

wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji 
zadania polegającego na zmianie obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec 
poprzez wyłączenie terenów przynależnych do Gminy Kunów oraz poprzez 
wyłączenie części terenów przynależnych do Gminy Ćmielów (projekt 
uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie (11 głosami za) pozytywnie zaopiniowali w/w 
projekt uchwały.  
 
Odnośnie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  
w miejscu zamieszkania, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 
dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, jak również trybu ich 
pobierania, na pytanie Przewodniczącej RM odpowiedział Wiceprezydent Miasta –  
D. Smoliński informując, że wzrost cen wynika z kwot uzyskanych w postępowaniu 
przetargowym. I przedstawia się to następująco: koszt godziny usług opiekuńczych 
świadczonych w dni robocze – w ubiegłym roku było 22,10 zł, obecnie jest 23,85 zł, 
koszt godziny usług opiekuńczych świadczonych w niedziele i święta obniżył się  
z 24,50 zł na 24,00 zł, koszt dowozu jednego obiadu wzrósł z 4,60 zł na 6,75 zł, 
miesięczny koszt usług opiekuńczych w formie pomocy sąsiedzkiej wzrósł z 430 zł na 
462 zł, koszt jednej godziny dowozu był 10,90 zł, obecnie jest 11,80 zł, a poza 
terenem gminy było 42,60 zł, a obecnie 54,10 zł. Jeśli chodzi o specjalistyczne usługi 
opiekuńcze jest wzrost z 22,10 zł na 23,80. Koszt jednej godziny dowozu był 10,90 
zł, obecnie jest 11,80 zł, a poza terenem gminy było 42,60 zł, a obecnie 54,10 zł. 

 
6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik Miasta – S. Kijak informując, 
że zwiększa się dochody i wydatki o ponad 10 mln zł w związku z uzupełnieniem 
subwencji ogólnej, czyli środków, które mają zrekompensować spadek dochodów 
gminy w przyszłym roku. Te pieniądze nie zostaną wydane, tylko przejdą  
w nadwyżce na przyszły rok. Poza tym zwiększona jest kwota dotacji na Zakład 
Usług Miejskich w związku ze zwiększeniem metrażu terenów obsługiwanych przez 
zakład, kwota wzrasta do 157 tys. zł.  
 
Członkowie Komisji jednogłośnie (11 głosami za) pozytywnie zaopiniowali w/w 
projekt uchwały.  
 
7) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021 – 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 
 

Członkowie Komisji jednogłośnie (11 głosami za) pozytywnie zaopiniowali w/w 
projekt uchwały.  
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8) uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2022 r. (projekt 
uchwały w załączeniu):  

 
Skarbnik Miasta – S. Kijak przedstawił zmiany, które są proponowane do uchwalenia 
w stosunku do pierwotnie przekazanego projektu uchwały w listopadzie 2021 r.,  
a które dotyczą: zwiększenia dochodów o 1.400 tys. zł – środki pochodzą  
z Funduszu Dróg Samorządowych i będą przeznaczone na remont ulic: Czerwonego 
Krzyża, Szerokiej i Rynku, zwiększenia środków na transport do gmin Ćmielów  
(70 tys. zł) i Kunów (100 tys. zł). Powyższe zmiany skutkują zwiększeniem 
planowanych dochodów i wydatków budżetu o kwotę 1.585.766,42 zł. W związku z 
powyższym kwota planowanych na 2022 r. dochodów wyniesie 304.358.329,80 zł,  
a wydatków – 326.700.600,80 zł. 
 
Zgodnie z procedurą uchwalenia budżetu w posiedzeniu Komisji uczestniczyli 
przewodniczący komisji Rady Miasta, którzy przedstawili opinie komisji.  
Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu - M. Łata 
poinformował, że członkowie Komisji Edukacji pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały. 
Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej – Wł. Sajda poinformował, że 
członkowie Komisji Samorządowej pozytywnie zaopiniowali w/w projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji ds. Rodziny - M. Giemza poinformował, że członkowie 
Komisji ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały, jak równie projekt 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 
na lata 2022 – 2029.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta - K. Stelmasik poinformował, że 
Komisja Strategii pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały, jak również projekt 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 
na lata 2022 – 2029.  

 
Członkowie Komisji Budżetu w głosowaniu: 8 głosami za, przy braku głosów 
przeciwnych i 3 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 
9) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata  

2022– 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu - M. Łata 
poinformował, że członkowie Komisji Edukacji pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały. 
Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowej – Wł. Sajda poinformował, że Komisja 
Samorządowa pozytywnie zaopiniowała w/w projektu uchwały. 
 
Członkowie Komisji Budżetu w głosowaniu: 8 głosami za, przy braku głosów 
przeciwnych i 3 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
 
10) ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla gminnego zakładu 

budżetowego – Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim 
(projekt uchwały w załączeniu): 
 

Członkowie Komisji - 10 głosami za - pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
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11) udzielenia dotacji celowej dla Gminy Bodzechów (projekt uchwały  
w załączeniu): 
 

Członkowie Komisji - 10 głosami za - pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
 

12) udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Ostrowieckiego (projekt uchwały  
w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji - 10 głosami za - pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
 
 

Ad II/Sprawy różne: 
 
Przewodniczący Komisji – Wł. Stec zwrócił się do członków komisji o przygotowanie 
propozycji do planu pracy Komisji Budżetu na 2022 r. 
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji trwało do godz. 15.33. 
 
Przewodniczył: 
Przewodniczący Komisji Budżetu - Włodzimierz Stec 
Protokołowała: Marta Kamińska 
 
 


